

2015 年度发表论文统计表

序号	论文名称	杂志名称, 年, 卷, 页	作 者	SCI 影 响因子	页码
1	Human sparganosis, a neglected food borne zoonosis.	Lancet Infect Dis. 15 (10): 1226-1235	Liu, Q., Li, M.W., Wang, Z.D., Zhao, G.H., Zhu. X.Q.,	22.433	
2	Genetic blueprint of the zoonotic pathogen <i>Toxocara canis</i> .	Nature Commun. 6: 6145	Zhu, X.Q., Korhonen, P.K., Cai, H.M., Young, N.D., Nejsun, P., von Samson-Himmelstjerna, G., Boag, P.R., Tan, P., Li, Q., Min, J., Yang, Y., Wang, X., X., Fang, X., Hall, R.S., Hofmann, A., Sternberg, P.W., Jex, A.R., Gasser, R.B.	11.47	
3	The miR-302/367 cluster: a comprehensive update on its evolution and functions	Open Biol. 5: 150138	Zeqian Gao, Xueliang Zhu, Yongxi Dou	5.784	
4	<i>Toxoplasma gondii</i> infection in cancer patients: prevalence, risk factors, genotypes and association with clinical diagnosis.	Cancer Letter 359(2): 307-313	Cong, W., Liu, G.H., Meng, Q.F., Dong, W., Qin, S.Y., Zhang, F.K., Zhang, X.Y., Wang, X.Y., Qian, A.D., Zhu, X.Q.,	5.621	
5	Two single amino acid substitutions in the intervening region of Newcastle disease virus HN protein attenuate viral replication and pathogenicity	Sci Rep. 2015, 5:13038.	Liu B, Ji Y, Lin Z, Fu Y, Muhammad Dafallah R, Zhu Q	5.578	
6	<i>Gnathostoma spinigerum</i> mitochondrial genome sequence: a novel gene arrangement and its phylogenetic position within the Class Chromadorea.	Sci. Rep. 5: 12691	Liu, G.H., Shao, R., Cai, X.Q., Li, W.W., Zhu. X.Q.,	5.578	
7	Discrimination between <i>E. granulosus sensu stricto</i> , <i>E. multilocularis</i> and <i>E. shiquicus</i> using a multiplex PCR assay	PLoS Neglected Tropical Diseases 2015, 9(9): e0004084	Liu CN, Lou ZZ, Li L, Yan HB, Blair D, Lei MT, Cai JZ, Fan YL, Li JQ, Fu BQ, Yang YR*, McManus DP*, Jia WZ*.	4.446	
8	Avian influenza and live mixed poultry-animal markets in China.	J Infect. 2015 Aug 29. pii: S0163-4453(15)00259-5.	Zhao FR, Zhou DH, Shao JJ, Lin T, Zhang YG, Chang HY.	4.441	

序号	论文名称	杂志名称, 年, 卷, 页	作 者	SCI 影 响因子	页码
9	Comparative Proteomic Analysis of Wild-Type and SAP Domain Mutant Foot-and-Mouth Disease Virus-Infected Porcine Cells Identifies the Ubiquitin-Activating Enzyme UBE1 Required for Virus Replication	Journal of proteome Research, 2015, 14(10):4194-4206	Zixiang Zhu, Fan Yang, Keshan Zhang, Weijun Cao, Ye Jin, Guoqing Wang, Ruqing Mao, Dan Li, Jianhong Guo, Xiangtao Liu, and Haixue Zheng*	4.245	
10	DNA vaccination with genes encoding Toxoplasma gondii antigens ROP5 and GRA15 induces protective immunity against toxoplasmosis in Kunming mice.	Expert Rev. Vaccines 14(4): 617-624	Chen, J., Li, Z.Y., Petersen, E., Huang, S.Y., Zhou, D.H., Zhu, X.Q., (2015)	4.21	
11	Protective efficacy of two novel DNA vaccines expressing Toxoplasma gondii rhomboid 4 (ROM4) and rhomboid 5 (ROM5) proteins.	Expert Rev. Vaccines 14(9): 1289-1297	Zhang, N.Z., Xu, Y., Wang, M., Petersen, E., Chen J., Huang, S.Y., Zhu, X.Q., (2015)	4.21	
12	Recent advances in developing vaccines against Toxoplasma gondii: an update.	Expert Rev. Vaccines 14(12): 1609-1621	Zhang, N.Z., Wang, M., Xu, Y., Petersen, E., Zhu. X.Q., (2015)	4.21	
13	Cross-protective efficacy of engineering serotype A foot-and-mouth disease virus vaccine against the two pandemic strains in swine	Vaccine, 2015, 33(43): 5772-5778	Haixue Zheng* , Kaiqi Lian , Fan Yang , Ye Jin, Zixiang Zhu, Jianhong Guo, Weijun Cao, Huanan Liu, Jijun He, Keshan Zhang, Dan Li, Xiangtao Liu *	3.624	
14	Molecular characterization of a cathepsin F-like protease in <i>Trichinella spiralis</i>	Parasites Vectors 2015, 8: 652	Zi-gang Qu, Xue-ting Ma, Wen-hui Li, Nian-zhang Zhang, Long Yue, Jian-min Cui, Jian-ping Cai, Wan-zhong Jia, Bao-quan Fu*	3.43	
15	Research advances in microneme protein 3 of Toxoplasma gondii	Parasit Vectors. 2015,8:384	Wang YH, Yin H	3.43	
16	Anaplasma infection of Bactrian camels (Camelus bactrianus) and ticks in Xinjiang, China.	Parasit Vectors. 2015, 8:313.	Li Y, Yang J, Chen Z, Qin G, Li Y, Li Q, Liu J, Liu Z, Guan G, Yin H, Luo J, Zhang L.	3.43	
17	Molecular detection and characterization of Anaplasma spp. in sheep and cattle from Xinjiang, northwest China.	Parasites Vectors, (2015) 8:108	Jifei Yang, Youquan Li, Zhijie Liu, Junlong Liu, Qingli Niu, Qiaoyun Ren, Ze Chen, Guiquan Guan, Jianxun Luo and Hong Yin	3.43	

序号	论文名称	杂志名称, 年, 卷, 页	作 者	SCI 影 响因子	页码
18	Genetic characterization and molecular survey of Babesia bovis, Babesia bigemina and Babesia ovata in cattle, dairy cattle and yaks in China	Parasites Vectors (2015) 8:518	Qingli Niu, Zhijie Liu, Peifa Yu, Jifei Yang, Mirza Omar Abdallah, Guiquan Guan, Guangyuan Liu, Jianxun Luo and Hong Yin	3.43	
19	Development of an immunochromatographic strip for the serodiagnosis of Theileria infection in sheep	Parasites Vectors (2015) 8:621	Yizhu Lu, Guiquan Guan, Tao Jiang, Youquan Li, Jifei Yang, Guangyuan Liu, Jianxun Luo, Hong Yin and Zhijie Liu	3.43	
20	RNA-Seq-based analysis of changes in Borrelia burgdorferi gene expression linked to pathogenicity.	Parasites Vectors (2015) 8:155.	Qiong Wu, Guiquan Guan, Zhijie Liu, Youquan Li, Jianxun Luo and Hong Yin	3.43	
21	A PCR-RFLP Assay targeting RPS8 gene for the discrimination between bovine Babesia and Theileria species in China	Parasit Vectors. 2015,8:475.	Tian Z, Du J, Yang J, Liu A, Liu X, Liu G, Yin H.	3.43	
22	Tick-borne zoonotic pathogens in birds in Guangxi, southwest China.	Parasites Vectors, 2015,8:637	Jifei Yang, Zhijie Liu, Qingli Niu, Zhancheng Tian, Junlong Liu, Guiquan Guan, Guangyuan Liu, Jianxun Luo, Xiaolong Wang, Hong Yin	3.43	
23	The complete mitochondrial genome of the gullet worm Gongylonema pulchrum: Gene content, arrangement, composition and phylogenetic implications.	Parasit. Vectors 8: 100	Liu, G.H., Jia, Y.Q., Zhao, G.H., Zhu, X.Q.	3.43	
24	Paramphistomum leydeni (Trematoda: Digenea) is a distinct rumen fluke species based on mitochondrial and nuclear ribosomal DNA sequences.	Parasit. Vectors 8: 201	Ma, J., He, J.J., Zhou, D.H., Liu, J.Z., Liu, Y., Liu, G.H., Zhu, X.Q.	3.43	
25	Diagnosis of toxoplasmosis and typing of Toxoplasma gondii	Parasit. Vectors 8: 292	Liu, Q., Wang, Z.D., Huang, S.Y., Zhu, X.Q.,	3.43	
26	Genome-wide expression patterns of calcium-dependent protein kinases in Toxoplasma gondii	Parasit. Vectors 8: 304	Wang, J.L., Huang, S.Y., Zhang, N.Z., Chen, J., Zhu, X.Q., (2015)	3.43	

序号	论文名称	杂志名称, 年, 卷, 页	作 者	SCI 影 响因子	页码
27	The complete mitochondrial genome of Anoplocephala perfoliata, the first representative for the family Anoplocephalidae.	Parasit Vectors. 2015 Oct 21;8(1):549.	Guo A	3.43	
28	Genome-wide analysis of excretory/secretory proteins in Echinococcus multilocularis: insights into functional characteristics of the tapeworm secretome	Parasit Vectors. 2015 8:666	Shuai Wang, Wei Wei and Xuepeng Cai*	3.43	
29	NLRP3 Inflammasome Activation by Viroporins of Animal Viruses	Viruses. 2015 Jun 24;7(7):3380-91.	Guo HC, Jin Y, Zhi XY, Yan D, Sun SQ.	3.353	
30	The application of virus-like particles as vaccines and biological vehicles	Appl Microbiol Biotechnol. 2015 Dec; 99(24): 10415-32.	Yan D, Wei YQ, Guo HC, Sun SQ.	3.337	
31	Efficacy of synthetic peptide candidate vaccines against serotype-A foot-and-mouth disease virus in cattle	Appl Microbiol Biotechnol. 2015;99:1389-1398	Zhang Z, Pan L, Ding Y, Zhou P, Lv J, Chen H, Fang Y, Liu X, Chang H, Zhang J, Shao J, Lin T, Zhao F, Zhang Y*, Wang Y*	3.337	
32	Identification of amino-acid residues in the V protein of peste des petits ruminants essential for interference and suppression of STAT-mediated interferon signaling	Virology, 2015, 483:54-63.	Ma X, Yang X, Nian X, Zhang Z, Dou Y, Zhang X, Luo X, Su J, Zhu Q, Cai X	3.321	
33	Quantitative Proteomic Analysis of BHK-21 Cells Infected with Foot-and-Mouth Disease Virus Serotype Asia 1	PLoS One.2015 Jul 10;10(7):e0132384.	Guo HC,Jin Y,Han SC,Sun SQ,Wei YQ,Liu XJ,Feng X,Liu DX,Liu XT.	3.234	
34	Viroporin Activity of the Foot-and-Mouth Disease Virus Non-Structural 2B Protein	PLoS One. 2015 May 6;10(5):e0125828.	Ao D,Guo HC,Sun SQ,Sun DH,Fung TS,Wei YQ,Han SC,Yao XP,Cao SZ,Liu DX,Liu XT.	3.234	
35	Quantum Dots Encapsulated with Canine Parvovirus-Like Particles Improving the Cellular Targeted Labeling	PLoS One. 2015 Sep 23;10(9):e0138883.	Yan D, Wang B, Sun S, Feng X, Jin Y, Yao X, Cao S, Guo H.	3.234	

序号	论文名称	杂志名称, 年, 卷, 页	作 者	SCI 影 响因子	页码
36	Protection against foot and mouth disease virus in guinea pigs via oral administration of recombinant <i>Lactobacillus plantarum</i> expressing VP1	PLoS One.10(12):e0143750	Miao Wang, Li Pan*, Peng Zhou,Jianliang Lv, Yongguang Zhang*	3.234	
37	Global metabolomic profiling of mice brains following experimental infection with the cyst-forming <i>Toxoplasma gondii</i>	PLoS One. 10(10): e0139635	Zhou, C.X., Zhou, D.H., Elsheikha, H.M., Liu, G.X., Suo, X., Zhu. X.Q.	3.234	
38	Comparative analysis of cystatin superfamily in platyhelminths.	PLoS One.. 2015 8;10(4):e0124683.	Guo A	3.234	
39	Cloning and characterization of three <i>Eimeria tenella</i> lipid phosphate phosphatases.	PLoS One.2015 10;10(4):e0122736.	Guo A, Cai J, Luo X, Zhang S, Hou J, Li H, Cai X.	3.234	
40	Construction and Characterization of 3A-epitope-tagged Foot-and-Mouth Disease Virus	Infect Genet Evol. 2015 Apr; 31: 17—24	Ma XQ, Li PH, Sun P, Bai XW, Bao HF, Lu ZJ, Fu YF, Cao YM, Li D, Chen YL, Qiao ZL, Liu ZX*	3.015	
41	Genetic and biological characterization of two novel reassortant H5N6 swine influenza viruses in mice and chickens	Infect Genet Evol. 2015, 36:462-6.	Li X, Fu Y, Yang J, Guo J, He J, Guo J, Weng S, Jia Y, Liu B, Li X, Zhu Q, Chen H	3.015	
42	First report of zoonotic <i>Cryptosporidium</i> spp., <i>Giardia intestinalis</i> and <i>Enterocytozoon bienersi</i> in Golden takins (<i>Budorcas taxicolor bedfordi</i>).	Infect. Genet. Evol. 34: 394-401	Zhao, G.H., Du, S.Z., Wang, H.B., Hu, X.F., Deng, M.J., Yu, S.K., Zhang, L.X., Zhu. X.Q.	3.015	
43	Phylogenetic Analysis of Canine Parvovirus Isolates from Sichuan and Gansu Provinces of China in 2011.	Transbound Emerg Dis. 2015 Feb;62(1):91-5.	Xu J,Guo HC,Wei YQ,Shu L,Wang J,Li JS,Cao SZ,Sun SQ*.	2.944	
44	Molecular Survey of <i>Anaplasma</i> and <i>Ehrlichia</i> of Red Deer and Sika Deer in Gansu, China in 2013	Transbound Emerg Dis.2015 Feb 7. doi: 10.1111/tbed.12335	Li Y, Chen Z, Liu Z, Liu J, Yang J, Li Q, Li Y, Luo J, Yin H.	2.944	
45	Multifunctional roles of leader protein of foot-and-mouth disease viruses in suppressing host antiviral responses	Vet Research, 2015, 46(127):1-13	Yingqi Liu, Zixiang Zhu, Miaotao Zhang and Haixue Zheng*	2.815	

序号	论文名称	杂志名称, 年, 卷, 页	作 者	SCI 影 响因子	页码
46	Interleukin-10 production at the early stage of infection with foot-and-mouth disease virus related to the likelihood of persistent infection in cattle.	Vet Research, 2015, 46:132	Z Zhang*, Doel C, Bashiruddin J B	2.815	
47	A member of the HSP90 family from ovine Babesia in China: molecular characterization, phylogenetic analysis and antigenicity	Parasitology, 142(11):1387-97	Guan G, Liu J, Liu A, Li Y, Niu Q, Gao J, Luo J, Chauvin A, Yin H, Moreau E.	2.56	
48	Seroprevalence and genotype of Chlamydia in pet parrots in China.	Epidemiol. Infect. 143(1): 55-61	Zhang, N.Z., Zhang, X.X., Zhou, D.H., Huang, S.Y., Tian, W.P., Yang, Y.C., Zhao, Q., Zhu, X.Q.	2.535	
49	Seroepidemiology of Toxoplasma gondii infection in Bai and Han Ethnic Groups in southwestern China.	Epidemiol. Infect. 143 (4), 881–886	Li, H.L., Dong, L., Li, Q., Zhang, L., Chen, J., Zou, F.C., Zhu, X.Q. (2015)	2.535	
50	Seroprevalence and associated risk factors of Toxoplasma gondii infection in psychiatric patients: a case-control study in eastern China	Epidemiol. Infect. 143 (14): 3103-3109	Cong, W., Dong, W., Bai, L., Wang, X.Y., Ni, X.T., Qian, A.D., Zhu, X.Q.	2.535	
51	Large-scale serological survey of bovine ephemeral fever in China.	Vet Microbiol. 2015 Mar 23;176(1-2):155-60.	Li Z, Zheng F, Gao S, Wang S, Wang J, Liu Z, Du J, Yin H.	2.511	
52	Anti-inflammatory activities of phospholipase C inhibitor U73122: Inhibition of monocyte-to- macrophage transformation and LPS-induced pro-inflammatory cytokine expression	Int Immunopharmacol. 2015, 29(2):622-7.	Zhu L, Yuan C, Ma Y, Ding X, Zhu G, Zhu Q	2.472	
53	Identification of the tropomyosin (HL-Tm) in Haemaphysalis longicornis	Vet. Parasitol 207 (2015) 318–323	Meiyuan Tian, Zhancheng Tian, Jin Luo, Junren Xie, Hong Yin, Qiaoying Zeng, Hui Shen, Huiping Chai, Xiaosong Yuan, Fangfang Wang, Guangyuan Liu	2.46	

序号	论文名称	杂志名称, 年, 卷, 页	作 者	SCI 影 响因子	页码
54	Seroprevalence, risk factors and genetic characterization of <i>Toxoplasma gondii</i> in free-range white yaks (<i>Bos grunniens</i>) in China.	Vet. Parasitol. 211(3-4): 300-302	Qin, S.Y., Zhou, D.H., Cong, W., Zhang, X.X., Lou Z. L., Yin, M.Y., Tan, Q.D., Zhu, X.Q.	2.46	
55	Three-dimensional structure of foot-and-mouth disease virus and its biological functions.	Arch Virol. 2015 Jan; 160(1): 1-16.	Han SC, Guo HC, Sun SQ	2.39	
56	Diagnosis of porcine circovirus type 2 infection with a combination of immunomagnetic beads, single-domain antibody, and fluorescent quantum dot probes	Arch Virol, 2015, 160: 2325-2334	Shunli Yang, Youjun Shang, Di Wang, Shuanghui Yin, Jianping Cai, Xiangtao Liu	2.39	
57	Application of minigenome technology in virology research of the Paramyxoviridae family	J Microbiol Immunol Infect. 2015, 48(2): 123-9.	Junhong Su, Yongxi Dou, Yanan You, Xuepeng Cai*	2.349	
58	Detection prevalence of H5N1 avian influenza virus among stray cats in eastern China	J Med Virol. 2015 Aug; 87(8): 1436-40.	Zhao FR, Zhou DH, Zhang YG, Shao JJ, Lin T, Li YF, Wei P, Chang HY.	2.347	
59	Seroprevalence of hepatitis E virus among pregnant women and control subjects in China.	J. Med. Virol. 87(3): 446-450.	Cong, W., Sui, J.C., Zhang, X.Y., Zhang, X.X., Wang, X.Y., Chen, J., Qian, A.D., Zhu, X.Q	2.347	
60	Recovery of infectious type Asia1 foot-and-mouth disease virus from suckling mice directly inoculated with an RNA polymerase I/II-driven unidirectional transcription plasmid	Virus Res, 2015, 208: 73-81	Kaiqi Lian, Fan Yang, Zixiang Zhu, Weijun Cao, Ye Jin, Dan Li, Keshan Zhang, Jianhong Guo, Haixue Zheng *, Xiangtao Liu	2.324	
61	First Report of <i>Coxiella burnetii</i> seroprevalence in Tibetan sheep in China.	Vector Borne Zoonotic Dis. 15(7): 419-422	Yin, M.Y., Qin, S.Y., Tan, Q.D., Feng, S.Y., Liu, G.X., Zhou, D.H., Zhu, X.Q.	2.298	
62	Development of a recombinant OppA-based indirect hemagglutination test for the detection of antibodies against <i>Haemophilus parasuis</i>	Acta Trop, 2015, 148: 8-12	Shengli Chen, Yuefeng Chu, Ping Zhao, Ying He, Yingna Jian, Yongsheng Liu, Zhongxin Lu*	2.27	
63	First report of <i>Babesia bigemina</i> infection in white yaks in China.	Acta Trop. 145 (1): 52-54	Qin, S.Y., Wang, J.L., Ning, H.R., Tan, Q.D., Yin, M.Y., Zhang, X.X., Zhou, D.H., Zhu, X.Q	2.27	

序号	论文名称	杂志名称, 年, 卷, 页	作 者	SCI 影 响因子	页码
64	Seroprevalence and risk factors of Toxocara infection among children in Shandong and Jilin provinces, China.	Acta Trop. 152: 215-219	Cong, W., Meng, Q.F., You, H.L., Zhou, N., Dong, X.Y., Dong, W., Wang, X.Y., Qian, A.D., Zhu. X.Q.	2.27	
65	Identification and functional characterization of alpha-enolase from Taenia pisiformis metacestode	Acta Trop 144 (2015) 31–40	Shaohua Zhang, Aijiang Guo, Xueliang Zhua, Yanan You, Junling Hou, Qiuxia Wang, Xuenong Luo, Xuepeng Cai	2.27	
66	How foot-and-mouth disease virus receptor mediates foot-and-mouth disease virus infection	Virol J. 2015, 12:9.	Wang GX, Wang YH, Shang YJ, Zhang Z*, Liu XT*	2.181	
67	Development of a Fluorescent Probe-Based Recombinase Polymerase Amplification Assay for Rapid Detection of Orf Virus.	Virol J. 2015, 12:206	Yang Y, Qin XD, Wang GX, Zhang Y, Shang YJ and Z Zhang*	2.181	
68	Molecular characterization and expression analysis of the duck viperin gene	Gene, 2015, 570(1):100-7.	Zhong Z, Ji Y, Fu Y, Liu B, Zhu Q	2.138	
69	Identification and characterization of microRNAs by deep-sequencing in Hyalomma anatolicum anatolicum (Acari: Ixodidae) ticks	Gene, 564 (2015) 125–133	Jin Luo, Guang-Yuan Liu, Ze Chen, Qiao-Yun Ren, Hong Yin, Jian-Xun Luo, Hui Wang	2.138	
70	Comparative genomic analysis of aspartic proteases in eight parasitic platyhelminths: insights into functions and evolution.	Gene, 2015, 559(1):52-61.	Wang S, Wei W, Luo X, Wang S, Hu S, Cai X.	2.138	
71	Report of Theileria luwenshuni and Theileria sp. RSR from cervids in Gansu, China.	Parasitol Res. 2015, 114(5):2023-9.	Li Y, Liu J, Liu Z, Yang J, Li Y, Li Q, Qin G, Chen Z, Guan G, Luo J, Yin H.	2.098	
72	Development of a multiplex PCR assay for detection and discrimination of Theileria annulata and Theileria sergenti in cattle	Parasitol Res, 2015, 114:2715-2721	Liu Junlong, Youquan Li, Aihong Liu, Guiquan Guan, Junren Xie, Hong Yin, Jianxun Luo.	2.098	

序号	论文名称	杂志名称, 年, 卷, 页	作 者	SCI 影 响因子	页码
73	A long-lasting protective immunity against chronic toxoplasmosis in mice induced by recombinant rhoptry proteins encapsulated in poly (lactide-co-glycolide) microparticles	Parasitol. Res. 114(11): 4195-4203.	Xu Y., Zhang N.Z., Wang M., Dong H., Feng S.Y., Guo H.C., Zhu X.Q.	2.098	
74	Prevalence and molecular characterization of Cryptosporidium spp. in dairy cattle, northwest China	Parasitol. Res. 114(7): 2781-2787	Zhang, X.X., Tan, Q.D., Zhou, D.H., Ni, X.T., Yang, Y.C., Zhu. X.Q.	2.098	
75	Rapid detection and identification of four major Schistosoma species by High-Resolution Melt (HRM) analysis	Parasitol. Res. 114 (11): 4225-4232	Li, J., Zhao, G.H., Lin, R.Q., Blair, D., Sugiyama, H., Zhu, X.Q.	2.098	
76	Specific detection of foot-and-mouth disease serotype Asia 1 virus by carboxyl-magnetic beads conjugated with single-domain antibody	BMC Biotechnology, 2015, 15:83	Shunli Yang, Shuanghui Yin, Youjun Shang, Di Wang, Weimin Ma, Jijun He, Jianhong Guo, Jianping Cai and Xiangtao Liu	2.034	
77	Molecular detection and genotypic characterization of Toxoplasma gondii in wild waterfowls in Jilin Province, Northeastern China	Parasitol. Int. 64 (6): 576-578	Zhang, F.K., Wang, H.J., Qin, S.Y., Wang, Z.D., Lou, Z.L., Zhu. X.Q., Liu, Q.	1.859	
78	The first lack of evidence of H7N9 avian influenza virus infections among pigs in Eastern China	Microb Pathog. 2015 Mar;80:63-6.	Zhao FR, Zhou DH, Lin T, Shao JJ, Wei P, Zhang YG, Chang HY.	1.794	
79	Development of a solid-phase competition ELISA to detect antibodies against newly emerged Duck Tembusu virus	J Virol Methods. 2015, 224:73-6.	Fu Y, Ji Y, Liu B, Dafallah RM, Zhu Q	1.781	
80	A phage-displayed single domain antibody fused to alkaline phosphatase for detection of porcine circovirus type 2	J Virol Methods. 2015,213:84-92	Yang S, Shang Y, Yin S, Wang D, Cai J, Gong Z, Serge M, Liu X	1.781	

序号	论文名称	杂志名称, 年, 卷, 页	作 者	SCI 影 响因子	页码
81	Characterization of single-domain antibodies against Foot and Mouth Disease Virus (FMDV) serotype O from camelid and imaging of FMDV in baby hamster kidney-21 cells with single-domain antibody-quantum dots probes	BMC Vet. Res., 11:120	Wang D, Yang S, Yin S, Shang Y, Du P, Guo J, He J, Cai J, Liu X	1.777	
82	Seroprevalence and risk factors of Toxoplasma gondii in Tibetan Sheep in Gansu province, northwestern China	BMC Vet. Res, 11: 41.	Yin, M.Y., Wang, J.L., Huang, S.Y., Qin, S.Y., Zhou, D.H., Liu, G.X., Tan, Q.D., Zhu, X.Q.	1.777	
83	Full-length genomic characterizations of two canine parvoviruses prevalent in Northwest China	Arch Microbiol. 2015, 197(4):621-6.	Han SC, Guo HC, Sun SQ, Shu L, Wei YQ, Sun H, Cao SZ, Peng GN, Liu XT.	1.667	
84	PRRSV receptors and their roles in virus infection	Arch Microbiol (2015) 197:503–512	Chongxu Shi, Yali Liu, Yaozhong Ding, Yongguang Zhang, Jie Zhang	1.667	
85	The efficacies of 5 insecticides against hard ticks Hyalomma asiaticum, Haemaphysalis longicornis and Rhipicephalus sanguineus	Exp Parasitol, 157 (2015) 44-47	Lu H, Ren Q, Li Y, Liu J, Niu Q, Yin H, Meng Q, Guan G, Luo J.	1.638	
86	Identification and characterization of Tu88, an antigenic gene from Theileria uilenbergi	Exp Parasitol, 153 (2015) 63–67	Yizhu Lu, Yuefeng Wang, Youquan Li, Huitian Gou, Jianxun Luo, Hong Yin, Zhijie Liu	1.638	
87	Rhoptry protein 47 gene sequence: a potential novel genetic marker for population genetic studies of Toxoplasma gondii	Exp. Parasitol, 154: 1-4	Wang, J.L., Li, T.T., Li, Z.Y., Huang, S.Y., Ning, H.R., Zhu, X.Q.,	1.638	
88	The complete mitochondrial genomes of five Eimeria species infecting domestic rabbits	Exp. Parasitol, 159 (1): 67-71	Liu, G.H., Tian, S.Q., Cui, P., Fang, S.F., Wang, C.R., Zhu, X.Q.,	1.638	
89	Does Haemaphysalis bispinosa (Acari: Ixodidae) really occur in China?	Exp Appl Acaro, 2015, 65:249–257	Ze Chen, Youquan Li, Qiaoyun Ren, Zhijie Liu, Jin Luo, Kai Li, Guiquan Guan, Jifei Yang, Xueqing Han, Guangyuan Liu, Jianxun Luo, Hong Yin	1.622	
90	Identification and Characterization of Chlamydia abortus Isolates from Yaks in Qinghai, China	Biomed Res Int, 2015, Article ID 658519, 6 pages	Zhaocai Li, Xiaolan Cao, Baoquan Fu, Yilin Chao, Jinshan Cai, Jizhang Zhou*	1.579	

序号	论文名称	杂志名称, 年, 卷, 页	作 者	SCI 影 响因子	页码
91	Prevalence and genotyping of Cryptosporidium infection in pet parrots in north China	BioMed. Res. Int. Article ID 549798, 6 pages.	Zhang, X.X., Zhang, N.Z., Zhao, G.H., Zhao, Q., Zhu, X.Q.,	1.579	
92	Sequence variation in HSP40 gene among 16 Toxoplasma gondii isolates from different hosts and geographical locations	BioMed. Res. Int. Volume 2015, Article ID 209792, 6 pages	Li, Z.Y., Lu, J., Zhou, D.H., Chen, J., Zhu, X.Q.	1.579	
93	Influence of Foot-and-Mouth Disease Virus O/CHN/Mya98/33-P Strain Leader Protein on Viral Replication and Host Innate Immunity	Viral Immunol. 2015 Sep; 28(7): 360—366	Jiang SD, Bai XW, Li PH, Zhang M, Bao HF, Sun P, Lu ZJ, Cao YM, Chen YL, Li D, Fu YF, Liu ZX*.	1.446	
94	Molecular characterization of enolase gene from <i>Taenia multiceps</i>	Res Vet Sci, 2015, 102: 53-58.	Li WH, Qu ZG, Zhang NZ, Yue L, Jia WZ, Luo JX, Yin H, Fu BQ*	1.409	
95	Genetic variability among Schistosoma japonicum isolates from the Philippines, Japan and China revealed by sequence analysis of three mitochondrial genes	Mitochondrial DNA 26(1): 35-40	Chen, F., Li, J., Sugiyama, H., Zhou, D.H., Song, H.Q., Zhao, G.H., Zhu, X.Q.	1.209	
96	Establishment and evaluation of a murine $\alpha\beta 3$ -integrin-expressing cell line with increased susceptibility to Foot-and-mouth disease virus	J Vet Sci, 2015, 16(3):265-272	Wei Zhang, Kaiqi Lian, Fan Yang, Yang Yang, Zhijian Zhu, Zixiang Zhu, Weijun Cao, Ruqing Mao, Ye Jin, Jijun He, Jianhong Guo, Xiangtao Liu, Haixue Zheng*	1.164	
97	Morphological Characteristics of Normal and Gynandromorphic Hyalomma asiaticum Schulze and Schlottke, 1930	Korean J Parasitol, 2015,53: 361-364	Ze Chen, You-quan Li, Qiao-Yun Ren, Jin Luo, Yonghong Hu, Kai Li, Guang-Yuan Liu, Jian-xun Luo, Jingze Liu, Hong Yin	1.151	
98	Sequence diversity in MIC6 gene among Toxoplasma gondii isolates from different hosts and geographical locations	Korean J. Parasitol. 53 (3): 341-344	Li, Z.Y., Song, H.Q., Chen, J., Zhu, X.Q.,	1.151	
99	Prevalence of Toxoplasma gondii in dogs in Zhanjiang, Southern China	Korean J. Parasitol. 53 (4): 493-496	Jiang, H.H., Li, M.W., Xu, M.J., Cong, W., Zhu, X.Q.,	1.151	

序号	论文名称	杂志名称, 年, 卷, 页	作 者	SCI 影 响因子	页码
100	Comprehensive surveillance of the antibody response to <i>Borrelia burgdorferi</i> s.l. in small ruminants in China	Ann Agr Env Med 2015, Vol 22, No 2, 208–211	Jifei Yang, Zhijie Liu, Guiquan Guan, Youquan Li, Ze Chen, Miling Ma, Aihong Liu, Qiaoyun Ren, Jinming Wang, Jianxun Luo, Hong Yin	1.126	
101	Evaluating the <i>Babesia bovis</i> infection of cattle in China with enzyme-linked immunosorbent assay(ELISA)	Acta Parasitol,60(4):721-726	Yang C, Liu J, Li A, Li Y, Liu A, Xie J, Liu G, Yin H, Guan G, Luo J.	0.905	
102	Seroprevalence and correlates of <i>Toxoplasma gondii</i> infection in dairy cattle in northwest China.	Acta Parasitol. 60 (4): 618-621	Tan, Q.D., Yang, X.Y., Yin, M.Y., Hu, L.Y., Qin, S.Y., Wang, J.L., Zhou, D.H., Zhu, X.Q.	0.905	
103	The prevalence of antibodies to <i>Toxoplasma gondii</i> in horses in Changji Hui Autonomous Prefecture, Xinjiang, northwestern China.	Rev. Bras. Parasitol. Vet. 24(3): 298-302	Wang, J.L., Zhou, D.H., Chen, J., Liu, G.X, Pu, W.B., Liu, T.Y., Qin, S.Y., Yin, M.Y., Zhu, X.Q	0.869	
104	A possible way that ϕ C31 integrase regulates the recombination direction	Genet. Mol. Res 2015,14 (1): 507-514	Taian Liu, Yongxiang Fang, Hong Yin, Zhizhong Jing*	0.775	
105	Cloning, identification, and bioinformatics analysis of a putative aquaporin TsAQP from <i>Trichinella spiralis</i> .	Genet. Mol. Res 2015, 14(4): 12699-12709	Cui JM, Zhang NZ, Li WH, Yan HB, Fu BQ*	0.775	
106	Low level sequence variation in <i>Toxoplasma gondii</i> calcium-dependent protein kinases among different genotypes.	Genet. Mol. Res. 14 (2): 4949-4956	Wang, J.L., Zhang, N.Z., Huang, S.Y., Xu, Y., Wang, R.A., Zhu, X.Q.	0.775	
107	First serologic survey of Q fever in free-range yaks in China	Iran J Vet Res, 2015,16(2):210-212	Yin mingyang, Tan qidong, Qin siyang, Hu lingying, Liu guohua, Zhou donghui and Zhu xingquan	0.253	
108	Interaction between Hemagglutinin Protein of Peste des Petits Ruminants Virus and Signaling Lymphocyte Activation Molecule	Acta Veterinaria et Zootechnica Sinica.2015, 46(sup):90-94.	Meng Xue-lian, Dou Yong-xi, Zhu Xue-liang, Luo Xue-nong, Cai Xue-peng*		
109	全球口蹄疫防控技术及病原特性研究概观	中国农业科学,2015, 48(17): 3547—3564	刘在新*		

序号	论文名称	杂志名称, 年, 卷, 页	作 者	SCI 影 响因子	页码
110	亚洲璃眼蜚成蜚不同发育期 miR-451 与 MIF 表达谱的动态分析	中国农业科学,2015,48(21):4366-4373.	罗 金, 袁小松, 郝佳伟, 田占成, 谢俊仁, 陈 泽, 任巧云, 殷 宏, 罗建勋, 刘光远		
111	环形泰勒虫感染细胞抑制性消 减文库的构建及 ESTs 分析	中国农业科学, 2015,48(22):4551-4563.	赵洪喜; 刘军龙; 李有全; 杨聪山; 赵帅阳; 刘娟; 刘爱红; 谢俊仁; 田占成; 刘志杰; 刘光远; 殷宏; 关贵全; 罗建勋.		
112	嵌合 O/GSLX/CHN/2010 株 S 片段的基因工程口蹄疫病毒的生物学特性	微生物学通报, 2015, 42(12): 2396—2406	姜韶东, 李平花, 孙普, 马雪青, 白兴文, 包慧芳, 卢曾军, 曹铁梅, 付元芳, 李冬, 陈应理, 刘在新*		
113	马鼻炎病毒研究进展	畜牧兽医学报, 2015, 46: 357-361	宋一鸣, 窦永喜, 张志东		
114	寄生虫水孔蛋白研究进展	畜牧兽医学报, 2015, 46: 689-695.	崔建敏, 张念章, 付宝权		
115	细胞自噬对牛病毒性腹泻病毒复制的影响	畜牧兽医学报, 2015, 46: 1201-1207.	宫晓炜, 郑福英, 陈启伟, 刘永生*, 李兆才, 周继章*, 才学鹏, 殷宏		
116	弓形虫排泄分泌抗原组分的鉴定	畜牧兽医学报, 2015, 46: 2063-2068	叶强, 王萌, 张念章, 殷宏, 张德林		
117	小反刍兽疫病毒 H 基因或 F 基因重组山羊痘病毒活载体疫苗的研究	中国兽医科学, 2015, 45(02): 111-117	李继东, 蒙学莲, 朱学亮, 李雪强, 尤亚南, 窦永喜, 骆学农, 才学鹏		
118	多头带绦虫粘着蛋白 TmAdh1 基因的克隆及原核表达	中国兽医科学,2015, 45 (02): 126-131.	岳 龙, 李文卉, 张念章, 曲自刚, 贾万忠, 殷 宏, 付宝权		
119	牛支原体 P48 蛋白的表达及间接血凝检测方法的建立与应用	中国兽医科学,2015:241-246.	简莹娜, 储岳峰, 赵萍, 陈胜利, 贺英, 秦明明, 潘玮玮, 刘永生, 逯忠新		
120	环形泰勒虫 TaSDP 基因的原核 表达及 TaSDP 蛋白多克隆抗体的制备	中国兽医科学,2015,45(03):221-226	杨聪山, 刘军龙, 李有全, 田占成, 赵洪喜, 刘娟, 刘爱红, 任巧云, 牛庆丽, 杨吉飞, 谢俊仁, 罗金, 陈泽, 张林, 刘志杰, 刘光远, 殷宏, 关贵全, 罗建勋		
121	残缘璃眼蜚 subolesin 基因的原核表达及表达产物的反应原性分析	中国兽医科学, 2015, 45 (04): 331-338.	王素艳, 田占成, 谢俊仁, 陈 泽, 任巧云, 罗 金, 王芳芳, 袁小松, 李 凯, 陈秋语, 殷 宏, 刘光远		
122	绵羊痘病毒固原株的分离与鉴定	中国兽医科学, 2015, 45(04):402-406	王曼, 叶奕优, 赵志荀*, 吴国华, 颜新敏, 朱学亮, 李应国, 朱海霞, 李健, 张强		

序号	论文名称	杂志名称, 年, 卷, 页	作 者	SCI 影 响因子	页码
123	小鼠 LRRFIP1 基因的克隆及 LRRFIP1 天然免疫模式识别功能的研究	中国兽医科学, 2015, 45 (06): 649-653	李婷婷, 何小兵, 贾怀杰, 陈国华, 曾 爽, 房永祥, 金启旺, 景志忠		
124	表达非洲猪瘟病毒 p30 蛋白的重组新城疫病毒在小鼠中的免疫原性	中国兽医科学, 2015, 45 (09): 963-968	陈新新, 吉艳红, 刘 彬, 李小阳, 殷 宏, 朱启运		
125	H4 和 H6 亚型禽流感病毒血凝素蛋白特异性单因子血清的制备	中国兽医科学, 2015, 45 (10): 1058-106	杨佳运, 李旭勇, 贾艳娥, 郭 晶, 翁少亭, 高 雪, 朱启运		
126	细菌群体感应种类及其信号分子的研究进展	中国预防兽医学报, 2015, 37 (4): 318-320	王立燕, 刘永生		
127	细菌规律成簇间隔短回文序列相关机制的研究进展	中国预防兽医学报, 2015, 38 (8): 644-646	王立燕, 刘永生		
128	口蹄疫流行态势与防控对策	中国兽医科学, 2015, 45(S1): 3—7	刘湘涛, 何继军, 郭建宏		
129	A/GDMM/CHA/2013 毒株与现流行毒株遗传衍化关系	中国兽医科学, 2015, 45(S1): 15-17	吕建亮, 张永光, 王永录, 潘丽, 方玉珍, 周鹏, 张中旺, 刘新生		
130	O/GZBY/2010 毒株与现流行毒株遗传衍化关系	中国兽医科学, 2015, 45(S1): 18-21	吕建亮, 张永光, 王永录, 潘丽, 方玉珍, 周鹏, 张中旺, 刘新生		
131	2014 年十二省生猪屠宰场口蹄疫监测	中国兽医科学, 2015, 45(S1): 25—27	郭建宏, 何继军, 马维民, 吕律, 杨亚民, 冯霞, 马军武, 刘在新, 刘湘涛		
132	贵州省 2005—2014 年口蹄疫分子流行病学研究	中国兽医科学, 2015, 45(S1): 28—32	何继军, 郭建宏, 马维民, 杨亚民, 尚佑军, 吕律, 刘在新, 刘湘涛, 李涛, 张华		
133	我国口蹄疫 A 型 Sea-97 毒株流行形势与疫源分析	中国兽医科学, 2015, 45(S1): 33—37	何继军, 马维民, 杨亚民, 吕律, 尚佑军, 郑海学, 靳野, 郭建宏, 刘在新, 刘湘涛		
134	安徽省猪 A 型口蹄疫疫情诊断与毒株遗传关系分析	中国兽医科学, 2015, 45(S1): 54—57	杨亚民, 马维民, 何继军, 吕律, 郭建宏, 刘在新, 刘湘涛*, 刘华, 占松鹤		
135	我国 Asia1 型口蹄疫免疫政策评价性调查与监测	中国兽医科学, 2015, 45(S1): 58—59	杨亚民, 马维民, 何继军, 吕律, 郭建宏, 刘在新, 刘湘涛*		

序号	论文名称	杂志名称, 年, 卷, 页	作 者	SCI 影 响因子	页码
136	口蹄疫 A 型标记疫苗研制	中国兽医科学, 2015, 45(S1): 77—79	刘在新, 李平花, 卢曾军, 白兴文, 殷宏, 李冬, 孙普, 包慧芳, 陈应理, 付元芳, 曹轶梅, 王永录, 罗建勋, 刘湘涛, 张永光, 谢庆阁		
137	猪口蹄疫疫苗免疫效果临床评价技术及应用	中国兽医科学, 2015, 45(S1):151-157	吕建亮 张永光 杨汉春 童光志 姜 平 何启盖 张桂红 张改平 钟土木 赖守勋		
138	猪口蹄疫 O 型标记灭活疫苗 (O/rV-1 株) 免疫持续期试验报告	中国兽医科学, 2015, 45(S1): 166—170	张荣军, 刘在新, 马爱荣, 周竞春, 蔺晓忠, 袁伟, 肖怀红		
139	A 型口蹄疫疫苗对 A/Sea-97/G2 免疫攻毒试验	中国兽医科学, 2015, 45(S1): 171—172	靳野, 何继军, 马维民, 吕建亮, 郑海学, 郭建宏, 刘在新, 刘湘涛, 刘西兰, 王超英, 郝雪斌, 赵丽霞, 刘国英, 印春生, 薛青红, 郎洪武, 支海兵		
140	不同佐剂对猪 O 型口蹄疫广谱多表位重组抗原的免疫效力评价	中国兽医科学, 2015, 45(S1):180-182	邵军军, 林彤, 赵付荣, 李扬帆, 常惠芸, 张永光		
141	猪 O 型口蹄疫广谱多表位疫苗新型疫苗的免疫效力评价	中国兽医科学, 2015, 45(S1):183-185	邵军军, 林彤, 赵付荣, 李扬帆, 常惠芸, 张永光		
142	口蹄疫病毒 3ABC 单克隆抗体阻断 ELSIA 抗体检测试剂盒的质量研究	中国兽医科学, 2015, 45(S1): 301—304	付元芳, 卢曾军*, 曹轶梅, 李平花, 孙普, 白兴文, 周伟, 马雪青, 包慧芳, 李冬, 陈应理, 刘在新*		
143	口蹄疫病毒非结构蛋白 3A 优势表位抗体的阻断 ELISA 检测方法	中国兽医科学, 2015, 45(S1): 305—308	卢曾军*, 付元芳, 曹轶梅, 李平花, 孙普, 白兴文, 周伟, 李冬, 包慧芳, 陈应理, 刘在新*		
144	我国退出 Asia1 型口蹄疫免疫的条件和方略	中国兽医科学, 2015, 45(S1): 366—369	刘湘涛, 何继军, 郭建宏, 刘在新, 王永录		
145	猪源口蹄疫标记病毒的构建及免疫原性研究	中国兽医科学, 2015, 45(S1): 366—369	朱元源, 邹兴启, 包慧芳, 孙普, 马雪青, 王汝, 马爱荣, 刘在新, 赵启祖*		
146	创新性佐剂 Montanide ISA201 对口蹄疫疫苗细胞免疫反应和保护力的增强效果	中国兽医科学, 2015, 45(S1): 381—384	李冬, 周春雪, 陈应理, 孙普, 李平花, 卢曾军, 曹轶梅, 付元芳, 包慧芳, 白兴文, 谢宝霞, 刘在新*		
147	口蹄疫 O 型病毒抗原灭活工艺研究	中国兽医科技.2015,45(S1):420-423.	方玉珍, 王永录, 张永光, 潘丽, 吕建亮, 周鹏, 张中旺, 刘新生, 蒋守田		

序号	论文名称	杂志名称, 年, 卷, 页	作 者	SCI 影 响因子	页码
148	纳米微球载口蹄疫核酸疫苗鼻内免疫诱导的黏膜免疫应答及抗病毒免疫保护	中国兽医科学, 2015, 45(S1):432	潘丽, 胡文发, 张中旺, 周鹏, 吕建亮, 方玉珍, 刘新生, 王永录, 张永光.		
149	口蹄疫病毒 A 型 AF/72 株结构蛋白 VP1 在昆虫杆状病毒系统中的表达及鉴定	中国兽医科学, 2015, 45(S1):445-448.	陈鹏飞, 刘新生, 周鹏, 方玉珍, 王永录, 张永光.		
150	利用酵母双杂交系统筛选与口蹄疫病毒非结构蛋白 2B 互作的宿主蛋白	中国兽医科学, 2015, 45(S1):449-452	张中旺, 潘丽, 吕建亮, 周鹏, 方玉珍, 张永光, 王永录.		
151	表达 FMDV 多表位基因的重组 PRRSV 的拯救与复制水平测定	中国兽医科学, 2015, 45(S1): 473—476	白伟杰, 曹轶梅, 包慧芳, 孙普, 付元芳, 李平花, 白兴文, 陈应理, 李坤, 马雪青, 刘在新, 李冬*, 卢曾军*		
152	猪源口蹄疫病毒 A/MXH/2013 株全基因组序列测定及其感染性克隆的构建	中国兽医科学, 2015, 45(S1): 477—481	白兴文, 李平花, 张萌, 孙普, 谢宝霞, 陈应理, 付元芳, 曹轶梅, 卢曾军, 包慧芳, 李冬, 刘在新*		
153	口蹄疫病毒 A/QH/XN/CHA/2013 株全基因组序列测定及其编码区的遗传变异分析	中国兽医科学, 2015, 45(S1): 482—485	包慧芳, 白兴文(并列第一作者), 张萌, 李平花, 孙普, 陈应理, 马雪青, 曹轶梅, 卢曾军, 刘在新*		
154	CpG DNA 对口蹄疫复合表位蛋白疫苗的免疫增强效果研究	中国兽医科学, 2015, 45(S1): 486—488	曹轶梅, 李冬, 刘斌, 景志忠, 付元芳, 孙普, 包慧芳, 李平花, 白兴文, 陈应理, 谢宝霞, 卢曾军*, 刘在新*		
155	A 型口蹄疫病毒流行毒的生物学特性研究	中国兽医科学, 2015, 45(S1): 489—492	陈应理, 包慧芳, 孙普, 卢曾军, 李冬, 曹轶梅, 李平花, 付元芳, 白兴文, 刘在新*		
156	表达 EGFP 报告基因口蹄疫病毒亚基因复制子的构建	中国兽医科学, 2015, 45(S1): 493—496	李平花, 袁红, 袁子文, 白兴文, 孙普, 马雪青, 李坤, 卢曾军, 刘在新*		
157	型间嵌合口蹄疫标记病毒的拯救	中国兽医科学, 2015, 45(S1): 497—499	袁红, 李平花, 马雪青, 方先珍, 白兴文, 孙普, 卢曾军, 包慧芳, 曹轶梅, 李冬, 付元芳, 陈应理, 刘在新*		
158	一株 A 型口蹄疫标记病毒的构建及其生物学特性分析	中国兽医科学, 2015, 45(S1): 500—503	袁子文, 李平花, 袁红, 孙普, 白兴文, 陈应理, 包慧芳, 马雪青, 卢曾军, 刘在新*, 魏彦明		
159	猪水疱病病毒 VP1 重组蛋白的表达及活性分析	中国兽医科学, 2015, 45(S1):520-522	林彤, 邵军军, 赵付荣, 常惠芸, 张永光*		

序号	论文名称	杂志名称, 年, 卷, 页	作 者	SCI 影 响因子	页码
160	猪 T 细胞受体 β 链转录组与基因组分子结构研究进展	细胞与分子免疫学杂志, 2015, 31 (7): 1000-1003	姚文娟, 房永祥, 刘泰安, 王春燕, 景志忠*		
161	microRNA 在免疫细胞中作用的研究进展	细胞与分子免疫学杂志 2015, 31(5):704-707	张学勇, 骆学农*, 郑亚东*		
162	我国一些地区羊衣原体血清流行病学调查分析	中国人兽共患病学报, 2015, 31(05): 472-474	成伟伟, 彭靖雯, 张克山, 刘永杰, 孔汉金, 尚佑军, 刘湘涛, 刘磊*		
163	顶复门原虫棒状体颈部蛋白研究的新进展	中国人兽共患病学报 2015, 31 (08):221-225	赵 禹, 孙晓林, 朱兴全, 周东辉*		
164	硫氧还蛋白及其在寄生虫的研究进展	中国人兽共患病学报, 2015, 31 (9): 870-875	杨晓宇, 王萌, 张德林*		
165	Effects of miR-36f on larval infection and development of <i>Ascaris suum</i>	中国人兽共患病学报 2015, 31 (11) 1037-1041	冯胜勇, 付京花, 邵长春, 朱兴全, 徐民俊*		
166	羊传染性脓疱病毒抗干扰素基因 (VIR) 研究进展	中国人兽共患病学报, 2015, 31 (12): 1181-1184	王玲玲, 刘永杰, 郑海学, 张克山, 刘湘涛*		
167	重组酶聚合酶扩增技术及其在寄生虫检测中的应用	中国寄生虫学与寄生虫病杂志, 2015, 33 (5):382-386	郑文斌, 吴耀东, 马剑钢, 朱兴全, 周东辉*		
168	O 型口蹄疫病毒衣壳酸敏感性位点的筛选.	中国畜牧兽医, 2015, 42: 57—63	解银丽, 马琪, 秦晓东, 殷相平, 柳纪省, 张志东, 李志勇.		
169	牛流行热研究进展	中国畜牧兽医, 2015, 42:745-751.	李志, 郑福英, 王积栋, 高闪电, 殷宏		
170	猪札幌病毒 VPg 基因的原核表达及免疫原性研究	中国畜牧兽医, 2015, 42: 816-822	单兴娜; 杨彬; 柳纪省; 张韵; 杨勃; 兰喜		
171	山羊痘病毒 A6L 基因的克隆及序列分析	中国畜牧兽医, 2015, 42: 1973-1978	赵银龙, 吴国华, 朱海霞, 吴健, 颜新敏, 赵志荀, 李健, 吴娜, 穆晓峰, 张强*		
172	流产嗜性衣原体 MIP 蛋白单克隆抗体的制备及特性鉴定	中国兽药杂志, 2015, 49(3): 21-25	蔺俊丽, 李兆才, 曹小安, 赵荣, 周继章*		
173	羊流产衣原体的分离鉴定及间接免疫荧光法检测	中国兽药杂志, 2015, 49(11): 21-24	赵 荣, 李兆才, 曹小安, 周继章*		

序号	论文名称	杂志名称, 年, 卷, 页	作 者	SCI 影 响因子	页码
174	寄生性蠕虫丝氨酸蛋白酶抑制剂研究进展 (综述)	中国动物检疫, 2015, 32 (3): 57-61	盖文燕, 王君玮, 付宝权*		
175	牛流行热病毒抗体间接 ELISA 检测方法的建立	中国奶牛, 2015, 8:28-30	李志, 郑福英, 王积栋, 高闪电, 李有全, 殷宏*		
176	O 型口蹄疫病毒衣壳蛋白在昆虫细胞中的表达及其抗原性鉴定	安徽农业科学, 2015, 43 (8): 95—97	解银丽, 马琪, 李志勇*		
177	口蹄疫病毒样颗粒作为抗癌药物载体的条件探索	安徽农业科学, 2015, 43(13): 152-155, 209	闫丹, 郭慧琛, 冯霞, 靳野, 魏衍全, 孙世琪*		
178	口蹄疫病毒 A/GDMM/CHA/2013 株结构蛋白 VP1 H-2d 限制性 CTL 表位预测	安徽农业科学, 2015, 43 (16): 146-:149	尚延丽, 冯霞, 靳野, 张晓霞, 张柳, 马军武*		
179	石渠棘球绦虫 Es95 基因克隆及序列分析	安徽农业科学, 2015, 43(18): 33-36	李建秋, 李立, 闫鸿斌, 娄忠子, 贾万忠*		
180	重组 A 型 FMDV VP1 基因乳酸杆菌穿梭表达质粒的构建及在大肠杆菌 BL21 中的表达	安徽农业科学, 2015, 43(21):25-27, 70.	王淼, 周鹏, 潘丽, 张永光*		
181	口蹄疫病毒 A 型 AF/72 株衣壳蛋白在昆虫细胞中的表达及鉴定	安徽农业科学, 2015, 43(26):21—23, 72.	张庆勋, 刘新生, 方玉珍, 王永录, 张永光*		